
 
    Fractie afdeling Pekela 

Pekela, 29  Juni 2015 

 
 
 
 
 

 

 

ALGEMENE BESCHOUWINGEN 

 

VOORJAARSNOTA 2015 

 

GEMEENTE PEKELA 

 

 

 

P.v.d.A. - Fractie 

Afdeling Pekela



 
    Fractie afdeling Pekela 

Pekela, 29  Juni 2015 

 

Algemene beschouwingen Voorjaarsnota 2015 

 
Het behandelen van de voorjaarsnota is een zaak van gewicht, zeker in een periode 

waarin de gemeenten nieuwe taken hebben gekregen, met grote budgettaire 

verantwoordelijkheden van dien. Deze overdracht drukt een grote stempel op de 

afdelingen van de Kompanjie die hiermee zijn belast. De raad wordt steeds goed 

over dit onderwerp geïnformeerd. De laatste informaat echter gaf een zodanige 

stortvloed aan informatie en veel ambtelijke taal dat voor dit soort bijeenkomsten 

het zinvol is de raad eerst vooraf informatie te verstrekken over de te behandelen 

onderwerpen. De professionals zijn er dagelijks mee bezig, voor hun is het allemaal 

gesneden koek, de raadsleden moeten zich hierin echt verdiepen. 

Voorzitter, per programma wil de P.v.d.A.-fractie graag met u door de 

voorjaarsnota. 

 

 Bestuur en organisatie 

- Ten aanzien van de dienstverlening, is de P.v.d.A.-fractie verheugd dat het 

werken op afspraak positieve resultaten laat zien. Een actuele en goed toegankelijke 

website is daartoe mede een vereiste, maar er moet altijd rekening worden 

gehouden met burgers die niet met elektronische snelweg overweg kunnen. 

 

 Veiligheid 

- Onder verkeer en vervoer. Hier lezen wij dat de organisatie rondom het uitvoeren 

van verkeers-educatieve projecten sinds 1 januari 2015 is gewijzigd. Het verkeer en 

vervoerberaad (VVB) coördineert en verzorgt nu die verkeers-educatieve projecten 

voor alle Groningen gemeenten. U geeft aan dat het niveau kwalitatief en 

kwantitatief na deze wijziging op hetzelfde niveau blijft. Deze wijziging, wat levert 

ons dat als gemeente op? Onze vrijwilligers van de plaatselijke afdeling van Veilig 

Verkeer Nederland voelen zich in hun hemd gezet. Klopt dit en als dit zo is wat 

gaat u eraan doen om dit dispuut op te lossen. De laatste jaren heeft deze afdeling 

van Veilig Verkeer Nederland in Pekela zeer goed hun werk gedaan. 

 

- Momenteel wordt er gewerkt aan de vervanging van een groot aantal lichtmasten 

langs het Pekelder Diep en aan de Winschoterweg. Naar wij hebben kunnen lezen 

in het huis aan huis verspreide infobulletin worden deze lichtmasten in opdracht 

van de gemeente Veendam geplaatst, betalen die ze ook? Een zeer slordige 

informatieverstrekking naar onze burgers toe. Over onderhoud aan de in slchte staat 

verkerende doorgaande weg in Oude Pekela vanaf de grens tot aan Garage Vos  
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wordt niet gerept. De P.v.d.A.-fractie weet ook dat de gemeente geen geld heeft, 

maar als je nu het onderhoud aan deze weg en aan het riool in deze weg naar voren 

haalt, gelijk met de lichtmasten, dan kun alles in 1 keer aan pakken. Als voorbeeld 

kunnen we kijken naar de aanpak van de weg bij Koerts Meulen. Deze aanpak 

verdient een pluim. Naar alle waarschijnlijkheid is er voor dit soort operaties wel 

subsidies te verkrijgen. Kijk maar eens bij enkele van onze buurtgemeenten Graag 

wil de P.v.d.A.-fractie dan ook college vragen om onderzoek te doen naar de 

mogelijkheden om dit aan te pakken. 

 

- In sommige buurten in Nieuwe Pekela en dan vooral in de gebieden van de 

herstructurering kunnen de burgers met een rollator geen gebruik maken van het 

voetpad. Graag verzoeken wij u om deze gebieden in kaart te brengen en dan op 

korte termijn onderhoud aan te plegen aan deze voetpaden. 

  

- U gaat groot onderhoud uitvoeren een de elektrische en hydraulische systemen 

van de bruggen in onze gemeente. Meermaals hebben wij dit onderhoud bij u 

aangekaart, een goede zaak dat u naar ons hebt geluisterd, onze dank daarvoor.  

 

 Economische zaken 

- De Rabobank heeft inmiddels ook de dienstverlening vanuit hun kantoor in Oude 

Pekela gestaakt. Graag horen wij van u de stand van zaken en in hoeverre u bent 

met een centrum visie voor dit gebied, en dan inclusief het gebied van de Helling 

die momenteel leeg staat. 

 

 Educatie 

- In dit programma onderdeel lezen wij dat de lessen techniek aan de basisscholen 

bij het Dollardcollege zijn gestart. Klopt dat wel? Waar zijn deze lessen nu dan wel 

gestart. De P.v.d.A-fractie heeft meermalen aangedrongen om goed technisch 

onderwijs in Pekela aan te bieden, wij zijn dan ook zeer verheugd met deze 

initiatieven. 

 

- Zijn er nog gesprekken geweest met het SOOOG over de mogelijkheid van een 

clusterdirectie bij de Hendrik Westerschool en de Feiko Clockschool. 

 

 Sport, Cultuur en Recreatie 

- De ontwikkelingen binnen de sport kan de P.v.d.A.-fractie volledig ondersteunen. 

U wilt de sportparticipatie in het algemeen verhogen mede door inzet van 

combinatiefunctionarissen. Is er hier in deze ontwikkelingen ook een rol weggelegd 

voor de sportraad Pekela? 
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- U gaat starten met de vastgestelde groenbeheervisie. Een onderdeel van de 

groenbeheervisie was de aanleg van glooiende oevers in het Boekhovenpark te 

Nieuwe Pekela. Zoals u weet beheert de stichting Dierenweide Nieuwe Pekela daar 

de dierenweide. Momenteel heeft de daar aanwezige vijver nog een 

walbeschoeiing. Dieren die onverhoopt in de vijver komen kunnen daar op eigen 

kracht niet weer uit komen. Kunt u aangeven wanneer deze vijver op de rol staat 

om te worden aangepast. 

 

 Sociale voorzieningen en sociaal beleid. 

- Op zeer korte termijn krijgen we van u plan van aanpak over het onder andere 

beperken van de instroom en de bevordering van de uitstroom. Op wat voor korte 

termijn is dit, het jaar is al weer halverwege. 

 

- Een heel belangrijk onderdeel in dit hoofdstuk is natuurlijk het dossier Synergon, 

de aanbevelingen van het onderzoeksrapport van RadarAdvies en het Akkoord van 

Westerlee. De afspraken die zijn gemaakt daar wordt nu zo langzamerhand 

opgestart. Wij gaan ervan uit dat u de vinger aan de pols houdt. De P.v.d.A.- fractie 

zal, zoals u van ons mag verwachten, een en ander ook nauwlettend in de gaten 

houden. 

 

- U wilt een armoede ervaringsdeskundige aan stellen. Is dit voor 1 jaar of voor 

onbepaalde tijd. De P.v.d.A-fractie leest in dit voorstel niets over de stichting Mens 

en Maatschappij, die een samenwerking heeft aangegaan met onze gemeente voor 

het project Samen Sterk. Dit project is mede tot stand gekomen met 

ervaringsdeskundigen die zelf in armoede hebben geleefd en daar dus ervaring mee 

hebben. Dus is het aanstellen van nog een armoede ervaringsdeskundige overbodig 

en kan het geld wat hiervoor gereserveerd is anders binnen deze doelgroep worden 

besteed. 

  

- De ondersteuning van vrijwilligers en het vrijwilligerswerk wordt integraal 

uitgevoerd vanuit de Badde en de sociale teams. Volgens de P.v.d.A-fractie is de 

website steunpunt vrijwilligerswerk niet actueel en zelfs een hele tijd uit de lucht 

geweest. Er gaat veel geld naar de Badde, dan mag je toch verwachten dat dit soort 

zaken bij de tijd en actueel zijn. 

 

- Eigen bijdragen algemene voorzieningen WMO en jeugd. Hiervoor is voor 2015 

een begroting opgesteld van € 500.000,00 aan inkomsten. Thans blijkt dat dit maar 

maximaal € 200.000,00 zal zijn. Op wat voor feiten is de begroting opgesteld. Een 

dergelijk groot verschil is toch niet te verwachten in een goed opgestelde begroting. 

 

 Gezondheid en milieu. 
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- Het is een geode zaak dat de realisering van de ouderen teams inmiddels in geheel 

Pekela is gerealiseerd. Het programma Samen Oud haalt goede en bevredigende 

resultaten. Dat geld zowel voor de kosten alsmede dat de burgers daardoor langer in 

hun eigen woning kunnen blijven. 

- Het project Stroomversnelling. Wat voor eisen worden hier gesteld en zijn er 

mogelijkheden voor subsidie. Wanneer komt hier nadere informatie over. 

 

 Ruimtelijke ordening en volkshuisvesting 

- Ten aanzien van de afspraken die u wilt maken met Acantus, gaat u dat doen met 

de in de woonvisie gestelde doelen. De P.v.d.A-fractie gaat ervan uit dat u garanties 

aan Acantus gaat vragen zoals tijdens de presentatie van de woonvisie aan de orde 

zijn gekomen. Het is te vaak voorgekomen dat de afspraken door Acantus gemaakt 

niet zijn nagekomen. Daarnaast is het wenselijk om eerst te bouwen en daarna te 

slopen.  

- Centrum plan Oude Pekela hebben wij bij de economische zaken al aan de orde 

gehad. 

 

o De Kompanjie 

- Voorzitter, de interim directeur heeft tijdens de inforaad de raad helder en klaar de 

stand van zaken met betrekking tot de Kompanjie uit de doeken gedaan. We zullen 

wel met elkaar goed in de gaten moeten houden de doelstelling van en de 

opdrachten aan de Kompanjie, het kost zakken vol geld, wat dus wel allemaal 

betaald moet worden. Over de Kompanjie verder heeft de P.v.d.A.-fractie nog maar 

een tweetal vragen. 

 

- De eerste, die gaat over de K van kwaliteit. Zoals al eerdere keren door onze 

fractie aangegeven is het moeilijk om Veendam en Pekela te scheiden. Steeds vaker 

krijgen wij stukken waarin de gemeente Veendam wordt genoemd in plaats van 

Pekela. Dit gebeurd in raadsstukken, maar onlangs ook nog in een 

informatiebulletin naar onze inwoners toe de vervanging van de lichtmasten. Dat is 

toch wel zeer slordig en onzorgvuldig. 

- De tweede gaat over de miscommunicatie van de data van het afval ophalen na de 

feestdagen die op een maandag vallen. Dit jaar is dat tot nu toe niet juist gebeurd, 

terwijl ons toch alle middelen ten diensten staan om hierover goed te 

communiceren.  

 

Tot Zover 

 

P.v.d.A.-Fractie Pekela 

 

Henk Busemann, fractievoorzitter 

Reiny Kuiper, fractielid  
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Vragen naar aanleiding van de algemene beschouwingen van de P.v.d.A.-fractie 

 
 Website gemeente Pekela 

 Status van Veilig Verkeer Nederland afdeling Pekela 

 Lichtmasten, communicatie naar burgers toe 

 Onderzoek naar renovatie doorgaande weg vanaf café de Grens tot Garage Vos 

 Toegankelijkheid voetpaden herstructureringsgebied Nieuwe Pekela 

 Centrum visie Oude Pekela, stand van zaken 

 Techniek lessen basisschool (Dollardcollege?) 

 Clusterdirectie Hendrik Westerschool en Feiko Clockschool 

 Stand van zaken sportraad Pekela i.c.m. sportparticipatie 

 Beschoeiing vijver Boekhovenpark 

 Armoede ervaringsdeskundige / Samen Sterk 

 Vrijwilligerssteunpunt de Badde / website 

 Begroting WMO 2015 

 Eisen project Stroomversnelling 

 Afspraken Acantus 

 Raadsstukken en overige stukken, Veendam / Pekela 

 Gebrekkige communicatie rondom feestdagen m.b.t. ophalen huisvuil. 
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 Agendapunt 8, besluitenlijst. Bladzijde 5, Plan van aanpak 

 Agendapunt 9. Ingekomen stukken 

- weeknummer 21 punt 2: Werken op afspraak 

- weeknummer 21 punt 3:  Jaarrapport Omgevings dienst 

- weeknummer 21 punt 4: Pijlerpartners 

- weeknummer 21 punt 8: St.Willibrordus 

 Agendapunt 10: Jaarrekening, zie raadsvoorstel notubox 

 Agendapunt 11: Jaarrekening de Kompanjie, zie raadsvoorstel notubox 

 Agendapunt 12: Begroting 2016 Kompanjie, ziieraadsvoostel notubox 

 Agendapunt 13: Inkoop ZIN: zie raadsvoorstel in notubox 

 Agendapunt 14: Jaarverslag en rekening PgenZ, zie raadsvoorstel in notubox 

 Agendapunt 15: Begroting 2016 PgenZ, zie raadsvoorstel in notubox 

 Agendapunt 16: Begroting Omgevingsdienst, zie raadsvoorstel in notubox 

 Agendapunt 17: Begroting Veiligheidsregio, zie raadsvoorstel in notubox 

 Agendapunt 18: Synergon, zie raadsvoorstel in notubox 

 Agendapunt 19: Beschoeiing Ol Alteveer, zie raadsvoorstel in notubox en een 

aparte ingekomen stuk van een bewonerscommittee. 

 Agendapunt 20: Voorjaarsnota gem Pekela: zie apart document 
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